

河南太龙药业股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007. Includes items like 投资活动现金流出小计, 筹资活动产生的现金流量净额, etc.

Table showing tax liability adjustments and other financial metrics for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd.

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

Table showing cash received from investment returns and other financial metrics for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd.

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

Table showing intangible asset amortization and other financial metrics for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd.

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

合并所有者权益变动表

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 2007年1-6月

Large table showing consolidated equity changes for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007. Includes columns for 项目, 本期金额, 上期金额, etc.

前期差错更正

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table showing prior period error corrections for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007.

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

可供出售金融资产公允价值变动净额

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table showing available-for-sale financial asset fair value changes for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007.

编制单位: 河南太龙药业股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Henan Tailong Pharmaceutical Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

补充资料

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

三、本半年度减值准备

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table showing impairment provisions for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007.

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

(二) 直接计入所有者权益的利得和损失

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table showing items directly recognized in equity for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007.

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.

所有者权益

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table showing equity components for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007.

编制单位: 宁波热电股份有限公司 单位: 元 币种: 人民币

Table with financial data for Ningbo Thermal Power Co., Ltd. for the first half of 2007, including 净利润, 经营活动产生的现金流量净额, etc.